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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 6. juli 2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 503 (alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Marlene Harpsøe (DF). 

Spørgsmål 503:
”Hvad agter ministeren at gøre for at sikre, at Fødevarestyrelsen overholder de interne 

retningslinjer for, hvor lang tid der maksimalt må gå, før dyreværnssager videregives til 
politiet?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som oplyser følgende:

”De interne retningslinjer, som Fødevarestyrelsen fastsætter, skal efterkommes af 
styrelsens kontrolpersonale, og der vil være øget ledelsesmæssigt fokus herpå.

Koncernledelsen vil samtidig overveje den fremtidige udformning af den interne frist 
for indgivelse af politianmeldelse, bl.a. i lyset af, at mange sager er komplicerede, 
hvilket indebærer, at udfærdigelse af anmeldelse og indsamling af dokumentation er 
meget tidskrævende.

Der henvises i øvrigt til besvarelsen af FLF (alm. del) spørgsmål 502.”
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